
 

 

SPRAWOZDANIE NR 1/2022 

PREZYDENTA MIASTA TARNOBRZEGA 

z dnia 31 stycznia 2022 r. 

w sprawie działalności Miejskiej Komisji Bezpieczeństwa i Porządku 

w Tarnobrzegu za rok 2021 

Miejska Komisja Bezpieczeństwa i Porządku (MKBiP) w Tarnobrzegu działa w oparciu 

o przepisy art. 38 a ustawy z dnia 5 marca 1998 r. o samorządzie powiatowym i zgodnie z tym aktem prawnym 

została powołana Zarządzeniem nr 138/2019 Prezydenta Miasta Tarnobrzega z dnia 3 kwietnia 2019 r. na 

kadencję 2019-2022. 

W 2021 roku Komisja pracowała w następującym składzie: 

1. Dariusz Bożek – Prezydent Miasta Tarnobrzega – Przewodniczący Komisji; 

2. Marian Zioło – przedstawiciel Rady Miasta Tarnobrzega; 

3. Andrzej Biernat – przedstawiciel Rady Miasta Tarnobrzega; 

4. Robert Kędziora – Komendant Straży Miejskiej w Tarnobrzegu; 

5. Przemysław Rawski – Zastępca Naczelnika Wydziału Spraw Obywatelskich i Zarządzania 

Kryzysowego; 

6. Marian Róg – Komendant Miejski Państwowej Straży Pożarnej w Tarnobrzegu; 

7. Tomasz Grazda – Zastępca Komendanta Miejskiego Policji w Tarnobrzegu; 

8. Marcin Orzechowski – przedstawiciel Komendanta Miejskiego Policji w Tarnobrzegu. W pracach 

Komisji z głosem doradczym brał udział Pan Mirosław Chamera – prokurator z wskazany przez Prokuratora 

Okręgowego w Tarnobrzegu. W roku 2021 odbyły się trzy posiedzenia Komisji. 

- Marzec 2021 r. 

1. Omówienie zabezpieczenia Tarnobrzega pod katem zimowego utrzymaniaInformację bieżącą 

przedstawił Pan Piotr Pawlik – Naczelnik Wydziału GKŚ. Wg przedstawionej informacji RDM, który 

obsługuje Tarnobrzeg w zakresie zimowego utrzymania dysponuje: 3 szt. odśnieżarkami ciężkimi, 

3 ciągnikami z posypywarkami, 4 ciągnikami lekkimi do odśnieżania chodników. Do akcji zimowego 

utrzymania zaangażowanych jest 30 pracowników, zużyto 1070 t soli oraz 1578 t piasku. W ocenie 

nadzorującego działania RDM związane z zimowym utrzymaniem były prowadzone prawidłowo. 

2. Informacja nt. podejmowanych działań i stanu zagrożenia w związku z COVID-19Informację 

bieżącą przedstawiła Dyrektor PPIS w Tarnobrzegu – Małgorzata Michalska-Szymaszek.  Informację nt. 

podejmowanych działań w ramach COVID -19 przedstawił Przemysław Rawski – Wydz. ZKO. 

3. Płatne miejsca parkingowe na terenie Tarnobrzega – omówienie zagadnieniaInformację przedstawił 

Robert Kędziora – Komendant Straży Miejskiej w Tarnobrzegu. 
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- Październik 2021 

1. Analiza podejmowanych działań na rzecz utrzymania porządku i czystości na terenie 

TarnobrzegaInformację bieżącą przedstawił Pan Piotr Pawlik – Naczelnik Wydziału GKŚ. Wg przedstawionej 

informacji: a.Utrzymaniem porządku na terenach miejskich Tarnobrzega zajmuje się RDM. Aktualnie 

nie występują problemy związane z wykorzystywaniem sprzętu zmechanizowanego – firma posiada 

odpowiedni sprzęt oraz zasoby ludzkie, gorzej sytuacja wygląda przy sprzątaniu ręcznym gdzie występują 

problemy kadrowe;  b.Odpowiedzialnymi za utrzymanie zieleni na terenie Tarnobrzega są firmy Garden, 

Zielone Miasto, TTBS (na terenach przy Jeziorze Tarnobrzeskim) c.W przypadkach likwidacji tzw. dzikich 

wysypisk działania realizowane są przez firmę SantaEco. d.Aktualnie występują problemy związane 

z usuwaniem tzw. gabarytów, gdyż mieszkańcy nie dostosowują się do wskazywanych przez miasto terminów 

i są one wystawiane przez wszystkie dni miesiąca. 

2. Podsumowanie sezonu wakacyjnego na terenie Tarnobrzega.Informację bieżącą przedstawili: 

a) Tomasz Grazda, KMP Tarnobrzeg, który ocenił tegoroczny sezon wakacyjny jako bardzo bezpieczny. 

Celem zabezpieczenia służb nad Jeziorem Tarnobrzeskim wzorem lat poprzednich wystąpiono o dodatkowe 

służby realizowane przez funkcjonariuszy Kompanii Prewencji z Zaczernia, co pozwoliło na znaczne 

zwiększenie służb policyjnych i straży miejskiej w tym rejonie. Przełożyło się to na działania prewencyjne 

i zmniejszenie liczby zdarzeń niepożądanych. 

b) Daniel Myszka – KM PSP Tarnobrzeg, omówił działania prewencyjne prowadzone zarówno przez straż 

pożarną jak i we współpracy z pozostałymi służbami. Przed sezonem wakacyjnym nad Jeziorem 

Tarnobrzeskim zostały przeprowadzone wspólne ćwiczenia służb, zorganizowanych został 16 akcji 

w ramach projektu Kręci mnie bezpieczeństwo nad wodą dla blisko 700 uczestników; 

c) Robert Kędziora – SM Tarnobrzeg, który poinformował, że w sezonie letnim służby patrolowe w piątki 

i soboty zostały wydłużone do godziny 2.00 na terenie Tarnobrzega oraz w niedzielę zorganizowane zostały 

dedykowane służby patrolowe wodne  i zmotoryzowane  nad Jeziorem Tarnobrzeskim. Dodatkowo 

przedstawił założenia rozbudowy systemu monitoringu wizyjnego nad Jeziorem Tarnobrzeskim, który ułatwi 

i przyspieszy podejmowanie czynności przez funkcjonariuszy policji i straży miejskiej. System 

zorganizowany zostanie w 9 punktach kamerowych z 14 kamerami, w tym dwie będą dostosowane do 

identyfikacji tablic rejestracyjnych. Zbudowany zostanie również system liczenia miejsc parkingowych wraz 

ze wskazywaniem wolnych miejsc na poszczególnych parkingach. Te działania powinny przyczynić się do 

zwiększenia płynności i bezpieczeństwa ruchu drogowego. 

3. Analiza zagrożeń bezpieczeństwa w ruchu drogowym na ulicach miasta, działania zapobiegawcze 

podejmowane i planowane, ocena i prognozy, w tym funkcjonowanie Strefy Płatnego Parkowania. 

Informację przedstawił Tomasz Grazda – zastępca Komendanta miejskiego Policji w Tarnobrzegu. Zwrócił on 

uwagę na zwiększoną liczbę motocyklistów korzystających z dróg publicznych, stąd wydział ruchu drogowego 

prowadzi w tym zakresie więcej kontroli i działań prewencyjnych. Należy też podkreślić, że 1% badanych 

kierujących pojazdami to osoby po spożyciu alkoholu – działania te prowadzone są w ramach akcji Trzeźwy 

poranek. Komendant Grazda podkreślił, że wprowadzenie SPP na terenie miasta znacznie usprawniło ruch 

drogowy w centrum Tarnobrzega. Robert Kędziora – Komendant Straży Miejskiej w Tarnobrzegu przedstawił 

informację nt. funkcjonowania SPP:·Liczba wydanych kart parkingowych typu M (mieszkaniec) - ok. 90, typu 

P (przedsiębiorca) – ok. 70; ·Rotacja pojazdów w SPP waha się na poziomie średnim 800 pojazdów dziennie; 

·Mimo wprowadzenia SPP nie nastąpiło duże zwiększenie parkowania pojazdów na drogach osiedlowych – 

obserwacje na podstawie kierowanych zgłoszeń do Dyżurnego Operacyjnego SM; ·Wpływy ze Strefy płatnego 

parkowania kształtowały się w poszczególnych miesiącach następująco: oSierpień – 43.206,90 zł oWrzesień – 

45.978,64 zł 

4. Informacja nt. stanu zagrożenia w związku z Covid-19 Informację przedstawiła Małgorzata 

Michalska-Szymaszek, dyrektor PPIS w Tarnobrzegu  

- Grudzień 2021 

1. Stan przygotowań do Akcji ZIMA Informację bieżącą przedstawił Pan Kazimierz Idzik – Dyrektor 

Techniczny RDM. 
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2. Ocena bezpieczeństwa w mieście na podstawie informacji Komendantów: PSP, KMP, SM oraz 

Wydziału Spraw Obywatelskich i Zarządzania Kryzysowego. Informacje przedstawili: a. Marian Róg, PSP 

Tarnobrzeg, który omówił ocenę ze strony Komendy Miejskiej Państwowej Straży Pożarnej w Tarnobrzegu. 

b. Marek Pietrykowski – KMP Tarnobrzeg, który omówił działania prewencyjne prowadzone na terenie 

Tarnobrzega przez funkcjonariuszy Policji; c. Robert Kędziora – SM Tarnobrzeg, który omówił 

podejmowane działania przez funkcjonariuszy Straży Miejskiej. Informacja została rozszerzona o działania 

inwestycyjne związane z rozbudową miejskiego systemu monitoringu. W ramach tych działań jeszcze w 2021 

roku: ·zostaną przeprowadzone prace remontowe i modernizacyjne w pięciu punktach kamerowych (wymiana 

starych kamer na nowe); ·Montaż kamer w 5 dodatkowych punktach na terenie miasta: ul. Dekutowskiego,  

ul. Warszawska, ul. Orląt Lwowskich, ul. Skalna Góra oraz ulica Targowa; Natomiast inwestycja nad Jeziorem 

Tarnobrzeskim (9 punktów kamerowych z 14 kamerami) zostanie zakończona w pierwszym półroczu 

2022 roku. d. Przemysław Rawski – Wydz. SOK, omówił działania podejmowane w ramach wydziału. 

3. Opiniowanie projektu budżetu Miasta Tarnobrzega w zakresie zadań określonych w ustawach 

dotyczących porządku publicznego i bezpieczeństwa obywateli. Komisja jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt budżetu w zakresie zadań określonych w ustawach dotyczących porządku publicznego 

i bezpieczeństwa obywateli. 

4. Przyjęcie planu pracy na rok 2022Komisja jednogłośnie przyjęła Plan pracy MKBiP na rok 2022. 

5. Sprawy bieżące 

1. W związku ze stale występującymi problemami dotyczącymi prawidłowego utrzymania klap 

odcinających w wałach wiślanych Komisja zobowiązuje Wydział SOK do przesłania na adres Wód Polskich 

pisma wzywającego do prowadzenia należytego utrzymania i konserwacji w/w klap. 

2. W związku z pojawiającym się problemem bobrów przy wale wiślanym i czynionych przez nie szkód 

Komisja wnioskuje o zorganizowanie spotkania przedstawicieli wydziałów SOK, GKŚ oraz Komendanta 

Straży Miejskiej celem omówienia tematu i podjęcia stosownych działań. 

  

 

Przewodniczący 
 

 

MKBiP Dariusz Bożek 

 

Dziennik Urzędowy Województwa Podkarpackiego – 3 – Poz. 553


		2022-02-07T13:03:09+0000
	Polska
	Marcin Jacek Zaborniak
	Publikacja w dzienniku urzędowym.




